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Personnel hygiene systems

Whether it is remodelling of existing operations or new construction, ITEC offers customized solutions for optimal price performance. 
From initial design to installation, we develop in collaboration with our customers individual hygiene systems. We support you in imple-
menting your hygiene requirements and advise you in matters relating to personnel hygiene.
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1  	 Footwear change
2  	 Lockers civilian clothes
3  	 Hair-net dispenser
4  	 Lockers work clothes
5  	 Workers‘ food storage

6  	 Footwear change work boots
7  	 Rubber and safety aprons 
8  	 Dispenser for liquid soap
9  	 Hand cleaning troughs
10  	 Depot for knives and safety gloves

11  	 Hand and sole disinfection
12  	 Sole cleaning
13  	 Knife grinding
14  	 Preliminary cleaning of 
	 safety gloves

15  	 Knives/Safety gloves –  
	 Cleaning and disinfection
16  	 Apron cleaning and disinfection
17  	 Hand cleaning troughs
18  	 Wardrobe for work clothes
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Personalhygiene mit System

Ob Umrüstung bereits bestehender Betriebe oder Neubau, das Team von ITEC bietet für jede Problemstellung maßgeschneiderte 
Lösungen im optimalen Preis-Leistungs-Verhältnis. Von der ersten Planung bis zur Installation entwickeln wir in Kooperation mit 
unseren Kunden individuelle Hygieneschleusen. Wir unterstützen Sie bei der Umsetzung Ihrer Hygieneanforderungen und beraten 
Sie gerne bei Fragen zur Personalhygiene.
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Hygiene station Star Clean – groundbreaking technology

The variation of the modular hygiene station STAR CLEAN can be tailored exactly to suit the requirements and can be integrated di-
rectly into the process chain of systematic personnel hygiene. The transparent guide and the specially shaped grating in combination 
with the rotating brush prevent dirt particles to get off the housing. Extra large steps in combination with the SAFETY GRIP hand rail 
increase tread safety.
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Hygienestation Star Clean – Zukunftsweisende Technik

Die unterschiedlichen Varianten der modularen Hygienestation STAR CLEAN lassen sich genau auf die betrieblichen Erfordernisse 
abstimmen und können direkt in die Prozesskette der systematischen Personalhygiene integriert werden. Die transparente Schrittfüh-
rung und der speziell geformte Auftrittsrost bilden einen definierten Schrittkanal und verhindern in Kombination mit den nach außen 
drehenden Bürsten den Auswurf von Schmutzpartikeln aus dem Gehäuse. Extra tiefe Trittstufen in Kombination mit dem SAFETY GRIP 
Geländer erhöhen die Sicherheit beim Auf- und Abgang.
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Uncompromising hygiene in and out of the production

The STAR CLEAN adapts, uncompromisingly to a large number of variants to suit your requirements. Whether sole or boot cleaning, single 
lane or two-lane All in One Systems, strict separation between accesses in and out of the production, we can find the right solution for 
your hygiene concept. The patented self-cleaning of the brushes via an interval-controlled foam cleaning system allows the intermediate 
cleaning of the brushes inside the tub.
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Hand Cleaning

Sole Cleaning

Hand Disinfection

High Risk Area

Kompromisslose Hygiene am Produktionsein- und Ausgang

Der STAR CLEAN lässt sich durch die große Zahl der Varianten kompromisslos an Ihre betrieblichen Erfordernisse anpassen. Ob Soh-
len- oder Stiefelreinigung, ob einspurige oder zweispurige All in One Systeme, ob konsequente Trennung zwischen Produktionsein-
gang und -ausgang, hier finden Sie die richtige Lösung für Ihr Hygienekonzept. Die patentierte Eigenreinigung der Bürsten über ein 
automatisches, intervallgesteuertes Schaumreinigungssystem ermöglicht die Zwischenreinigung der Bürsten innerhalb der Wanne.
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